

《单词百科:parenting是什么意思?parenting怎么发音?parenting的解释和用法》

英语单词parenting是什么意思?parenting怎么读?parenting怎么发音?简答网为您整理了parenting的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



parenting怎么读

parenting的读音:[pe r nt ŋ]

parenting的意思

1、n.养育;抚养;教养;

parenting的近义词

1、childcare n.儿童保育, 幼托;

2、education n.教育;教育学;培养;训练;

parenting的双语例句

1、 Attachment, parenting style and depression have been always very important topics field of psychology.

依恋、 父母教养方式和抑郁一直是心理学界比较重要的话题。

2、 There was canonical correlation relationship between parenting styles and children's goal orientation.

国小高年级学童父母亲管教方式与学童之成就目标取向有典型相关存在。

3、 Objective : To explore the difference of parenting style between Uygur Minority and Han Nationality.

目的: 探查维吾尔族和汉族父母养育方式之间的差别。

4、 We also offer parents education to ease out the stress in the parenting process.

我们也教导父母如何减低照顾子女的压力。

5、 Parenting is not fully valued by society.

养儿育女没有得到社会的充分重视。

6、 For more information, see the ASRM Patient Fact Sheet titled Challenges of Parenting Multiples.

要了解更多信息, 请看美国生殖医学会患者告知书 ‘ 多胎父母的挑战 ’ 。

7、 The ability to delay gratification , like most skills, correlates with socioeconomic status and parenting styles.

自制力像大多数的技巧一样, 跟社会经济状况以及父母的教育方式有关。

8、 Jugglers, what was the best and worst parenting advice you received?

亲爱的读者们, 你们得到的最佳和最糟育儿建议是 什么 ?

9、 For this reason, unskilled parenting often continues into the next generation.

因此, 这种不懂得与自己 and 他人相处的教育方法就一代代传递下去。

10、Traditional parenting roles are reversed for emperor penguins, which live only on the harsh Antarctic ice.

动物的父亲图片.传统的父母对孩子的教育的角色是颠倒给皇帝企鹅,生活只能在恶劣的南极冰盖.

11、Fighting about parenting is only going to make the situation worse.

和父母争吵只会让事情变得更糟.

12、parenting skills

教养子女的技巧

13、Just about all of the babies who grace China's sleek parenting magazines are wearing diapers.

甚至中国的母婴类杂志上那些漂亮的宝宝们也无一例外地带着一次性纸尿裤.

14、...parenting classes.

育儿课程

15、The fathering pattern is becoming an important part of the parenting pattern.

父亲教养方式越来越成为父母教养方式中的重要组成部分.

16、None of the researchers appear to have ventured into the home and dealt with parenting styles.

这些研究者似乎谁都未敢讨论家庭问题,也没有讨论关于养育方式的问题.

17、Are you interested in hearing from experts about parenting, couples relationship, tax planning and estate planning?

您有没有兴趣听取专家人们对为人父母、夫妻关系、税务和遗产规划等方面的建议?

18、The goal of parenting is to prevent the adolescent from making mistakes.

教养的目的是防止青少年犯错.

以上是简答网为您整理的parenting怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于parenting
的用法、parenting的释义、
parenting的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/parenting>

